



Public Service Alliance of Canada
Alliance de la Fonction publique du Canada

Memorandum

XO/03/14

March 5, 2014

To: National Board of Directors
From: Robyn Benson
Re: National Public Service Week

As you are aware, National Public Service Week will be held from June 15 to 21, 2014. This event is to mark the importance of federal public service employees and recognize their service to Canadian society. As we have done in the past, we are again asking you to strongly encourage all of your members to boycott the event.

In the current climate of distrust, considering the ongoing assaults coming from the government of Canada and upcoming contract negotiations for thousands of our members, the relevance of such activities is non-existent.

At the February 2014 National Board of Directors' meeting, we reiterated our call for a boycott again this year.

We are asking you to encourage all your members to do the same.

In Solidarity,

A handwritten signature in blue ink that reads 'Robyn Benson'.

Robyn Benson
National President

c.c. Directors' Team



Public Service Alliance of Canada
Alliance de la Fonction publique du Canada

Note de service

XO/03/14

Le 5 mars 2014

Destinataire : Conseil national d'administration

Expéditrice : Robyn Benson

Objet : **Semaine nationale de la fonction publique**

Comme vous le savez, la Semaine nationale de la fonction publique aura lieu du 15 au 21 juin, 2014. Cet événement vise à souligner l'importance des membres de la fonction publique ainsi qu'à reconnaître leur contribution à la société canadienne. Nous vous demandons, tel que nous l'avons fait dans le passé, d'encourager fortement l'ensemble de vos membres à boycotter cet événement.

Dans le climat actuel, empreint de méfiance et considérant les attaques soutenues du gouvernement du Canada de même que les prochaines négociations collectives qui toucheront plusieurs milliers de nos membres, la pertinence d'activités de ce type est inexistante.

À sa réunion du CNA du mois de février 2014, les membres ont réitéré leur appui à l'appel au boycott encore cette année.

Nous vous invitons à encourager tous vos membres à en faire autant.

En toute solidarité,

La présidente nationale,

Robyn Benson

c.c. Équipe de direction